



**TRIYAQ
COMPANY**

Information Technology

من نحن

في ترياق، نبتكر حلول ذكاء اصطناعي وتقنيات متقدمة تُحدث فرقاً حقيقياً في عالم الأعمال. نُمكّن الشركات من تحقيق تحول رقمي سلس، ورفع كفاءة عملياتها، والوصول إلى عملائها بطرق أكثر ذكاءً وتأثيراً.

ABOUT US

At Triyaq , we create cutting-edge AI and technology solutions that make a real impact in the business world. We empower companies to achieve seamless digital transformation, boost operational efficiency, and connect with their customers in smarter, more impactful ways

VISION AND MISSION

الرؤية



أن تكون الشركة الرائدة في تقديم حلول الذكاء الاصطناعي والتسويق الذكي في السعودية

الرسالة

تقديم حلول مبتكرة تعتمد على الذكاء الاصطناعي والتسويق الذكي لمساعدة الشركات على الاصطناعي والتسويق الذكي لمساعدة الشركات على تحقيق أهدافها بكفاءة عالية .

VISION AND MISSION

OUR VISION

To be the leading company in AI solutions and smart marketing in Saudi Arabia

OUR MISSION

To deliver innovative AI-driven and smart marketing solutions that help businesses achieve their goals with high efficiency

فريق ترياق

فريقنا يتكون من خبراء متخصصين في تقنيات المعلومات والذكاء الاصطناعي. نحن نقدم حلولاً تكنولوجية مبتكرة تعتمد على أحدث أدوات الذكاء الاصطناعي، بهدف تمكين الشركات من تحقيق أهدافها بكفاءة عالية وفعالية استثنائية.

الكفاءات

- خبيرة في تطوير البرمجيات التي تعتمد على الذكاء الاصطناعي.
- تحليل البيانات الضخمة باستخدام تقنيات التعلم الآلي.
- تصميم أنظمة مراقبة وتحليل في الوقت الفعلي.
- تطوير حلول أمن المعلومات باستخدام الذكاء الاصطناعي.



TEAM WORK



TEAM WORK

TARIQ TEAM

Our team consists of experts specializing in information technologies and artificial intelligence. We offer innovative technological solutions powered by artificial intelligence tools to help companies achieve their objectives with high efficiency and exceptional effectiveness.

COMPETENCIES:

- Expertise in developing software that relies on artificial intelligence.
- Data analysis using advanced machine learning techniques.
- Designing real-time monitoring and analytics systems.
- Developing information security solutions using artificial intelligence.

ريادة الأعمال

نحن نؤمن بأن ريادة الأعمال هي المحرك الرئيسي للابتكار والنمو الاقتصادي. في ترافق، نقدم حلولاً تقنية متقدمة تعتمد على الذكاء الاصطناعي لدعم رواد الأعمال في تحويل أفكارهم إلى مشاريع ناجحة وقابلة للتطوير.



خدماتنا لرواد الأعمال :

استشارات تقنية متخصصة : نقدم استشارات متخصصة تساعد رواد الأعمال على فهم كيفية استخدام الذكاء الاصطناعي في تحقيق أهدافهم.

تطوير حلول تقنية مبتكرة : نوفر تطبيقات تعتمد على الذكاء الاصطناعي لدعم أداء الأعمال وتحقيق أعلى درجات الكفاءة.

تصميم أنظمة تعلم آلي : نقدم حلولاً تساعد الشركات على تحسين عملياتها باستخدام التعلم الآلي.

حلول أمن المعلومات : نعمل على تقديم حلول أمان معلومات متطورة باستخدام الذكاء الاصطناعي لضمان حماية البيانات وخصوصيتها.

ENTREPRENEURSHIP

ENTREPRENEURSHIP

We believe that entrepreneurship is the key driver of innovation and economic growth. At Tariq, we provide advanced technological solutions powered by artificial intelligence to help entrepreneurs transform their ideas into successful and scalable projects.

OUR SERVICES FOR ENTREPRENEURS:

- Specialized Technical Consulting: We offer specialized consultations to help entrepreneurs understand how to use artificial intelligence to achieve their goals.
- Innovative Technology Solutions: We provide AI-driven applications that enhance business performance and ensure the highest efficiency.
- Machine Learning Systems Design: We help companies optimize their processes with machine learning solutions.
- Information Security Solutions: We offer advanced data security solutions using artificial intelligence to ensure the protection and privacy of information.

الحلول المخصصة

للشركات الصغيرة والمتوسطة

CUSTOM SOLUTIONS

FOR SMALL AND MEDIUM ENTERPRISES

الحلول المخصصة

للشركات الصغيرة والمتوسطة

في ترافق، نقدم حلولاً مبتكرة باستخدام تقنيات الذكاء الاصطناعي لمساعدة الشركات الصغيرة والمتوسطة على تحسين عملياتها وزيادة كفاءتها، من خلال تصميم حلول مخصصة في مجالات:

- تحليل البيانات لاتخاذ قرارات استراتيجية.
- تصميم أنظمة أعمال تعتمد على الذكاء الاصطناعي لتحسين العمليات اليومية.
- حماية البيانات باستخدام تقنيات الذكاء الاصطناعي.
- تحسين تواجدك الإلكتروني باستخدام تحسين محركات البحث (SEO) والتسويق عبر منصات التواصل الاجتماعي.

لماذا نحن؟

نحن نساعدك على تطوير أعمالك بفعالية وكفاءة، لتناسب احتياجات عملائك ودعم نموك في المستقبل.

CUSTOM SOLUTIONS

FOR SMALL AND MEDIUM ENTERPRISES

At Tariq, we offer innovative solutions utilizing artificial intelligence to help small and medium-sized businesses optimize their operations and increase efficiency, through tailored solutions in areas such as

- Data analysis for strategic decision-making.
- Designing AI-driven business systems to improve daily operations.
- Data protection using AI technologies.
- Enhancing your online presence with SEO and social media marketing.

WHY CHOOSE US?

We help you develop your business effectively and efficiently, ensuring it meets your clients' needs and supports future growth

التسويق الرقمي

DIGITAL MARKETING

التسويق الرقمي

في ترايق، ندمج الذكاء الاصطناعي مع استراتيجيات التسويق الرقمي لتحقيق أفضل نتائج ممكنة. نقدم حلولاً مبتكرة لزيادة وصولك إلى الجمهور المستهدف وتحقيق أداء استثنائي في السوق.

• خدماتنا:

- إدارة حملات Google Ads ووسائل التواصل الاجتماعي.
- تطوير استراتيجيات تسويق لزيادة التفاعل وبناء العلاقات مع العملاء.
- تحليل البيانات لتوجيه القرارات التسويقية بذكاء.
- تحسين محركات البحث (SEO) لتعزيز ظهورك الرقمي.

لماذا ترايق؟

نستخدم أحدث التقنيات لتعزيز استراتيجياتك التسويقية، مما يساعدك في الوصول إلى جمهورك المستهدف وزيادة ولائهم لعلامتك التجارية.

DIGITAL MARKETING

At Tariq, we combine artificial intelligence with digital marketing strategies to achieve optimal results. We deliver innovative solutions to expand your reach and drive exceptional performance in the market.

OUR SERVICES :

- Managing Google Ads campaigns and social media.
- Crafting marketing strategies to boost engagement and build customer loyalty.
- Analyzing data to drive intelligent marketing decisions.
- SEO optimization to enhance your digital visibility.

WHY TARIQ ?

We leverage cutting-edge technologies to elevate your marketing strategies, helping you connect with your target audience and build lasting brand loyalty

مشاريعنا

OUR PROJECTS



مشاريعنا

نقدم حلولاً مبتكرة باستخدام الذكاء الاصطناعي لمختلف المجالات، بما في ذلك:

التقنيات الحديثة التي نقدمها :

1. تطوير البرمجيات والتطبيقات : حلول مخصصة لتطبيقات الهواتف المتحركة.
2. أنظمة الذكاء التخطيط المحطات: متابعة وتحليل محطات الوقود والمياه باستخدام تقنيات الذكاء.
3. الاستشارات التقنية : حلول استشارية لمساعدة الشركات على التحول الرقمي.
4. خدمات المعلومات الاحترافية : استشارات في المجالات المختلفة مثل الرعاية الصحية والتجارة الإلكترونية.
5. أنظمة تحول رقمي متكامل : حلول لتحويل الشركات إلى بيئات عمل رقمية متكاملة.
6. تصميم الشبكات والبنية التحتية : تصميم وتنفيذ شبكات واتصالات لتدعيم التقنيات الحديثة.
7. تصميم مراكز البيانات : تصميم مراكز البيانات مع تقديم حلول عالية الجودة.

1. إدارة المستشفيات : تطوير أنظمة إدارة العمليات داخل المستشفيات لتحسين الكفاءة وجودة الخدمات الصحية.
2. أنظمة المراقبة المتطورة : تصميم وتنفيذ أنظمة مراقبة لزيادة الأمان وحماية البيانات.
3. إدارة العقارات والفنادق : تطوير حلول لإدارة عمليات التأجير والصيانة.
4. أنظمة الاتصال الذكية : تطوير حلول متكاملة لإدارة مراكز الاتصال وتحسين رضا العملاء.
5. الحوسبة السحابية : تقديم حلول سحابية آمنة لتخزين البيانات وتشغيل التطبيقات.
6. التدريب والتطوير : برامج تدريبية لرفع كفاءة الموظفين في استخدام التقنيات الحديثة.
7. دعم مراكز الاتصال الذكية : تطوير أنظمة دعم مراكز الاتصال مع تكامل الذكاء الاصطناعي.
8. موارد المؤسسات : تطوير حلول ERP لإدارة العمليات التجارية والمحاسبية.

OUR PROJECTS

We provide innovative AI-driven solutions across various fields, including:

1. Hospital Management : Developing operational management systems to improve hospital efficiency and service quality.
2. Advanced Surveillance Systems : Designing systems to enhance security and data protection.
3. Real Estate & Hotel Management : Creating solutions for rental and maintenance management.
4. Smart Communication Systems : Developing integrated solutions for call centers and improving customer satisfaction.
5. Cloud Computing : Secure cloud solutions for data storage and application running.
6. Training & Development : Programs to enhance employee skills in modern technologies.
7. AI-Powered Call Center Support : Developing intelligent call center support systems.
8. Enterprise Resources : Developing ERP solutions for business and financial operations.

Cutting-Edge Technologies We Offer :

1. Software & App Development : Custom mobile app solutions.
2. AI Solutions for Fuel Stations : Real-time monitoring for fuel stations and water systems.
3. Tech Consultancy : Helping businesses with digital transformation.
4. Professional IT Services : Consulting in healthcare, e-commerce, and other sectors.
5. Integrated Digital Transformation : Full digital transformation solutions.
6. Network & Infrastructure Design : Building robust network systems to support modern technologies.
7. Data Center Design : High-quality data center solutions.

تواصل معنا

رقم الجوال :

0532207010

البريد الإلكتروني :

sales@tiryaq.co - info@tiryaq.co - support@tiryaq.co

الموقع الإلكتروني :

www.tiryaq.co

العنوان :

مدينة الخبر، المنطقة الشرقية، المملكة العربية السعودية

عنوان آخر: الرياض، طريق سعود بن فيصل، حي ملقم

-
-

-

-
-

-

-



TRIYAQ
COMPANY
Information Technology